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Tisztelt Elnök Úr!

Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyű lés elnökének

Helyben

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Emberi Er őforrások
Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium vezet őjéhez

„Rétvári Bence Államtitkár Úr szerint hazudnak az egészségügyi dolgozók? ”

címmel .

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Rétvári Bence Államtitkár Úr a korábbi :, „Ismét sztrájkra kényszerítenék a ment ődolgozókat?” című
írásbeli kérdésemre nem tudott tisztességesen válaszolni, olyan számokkal dobálózik a mentősök
fizetése kapcsán, amit bajtársaim hírb ő l sem hallanak! Az Államtitkár Úrnak illene tisztában lenni a
magyar valósággal, és illene tudnia, mennyit is keresnek valójában a ment ődolgozók, mert ők sokkal
szerényebb összegekr ő l számolnak be . Kérdezném tehát Rétvári Bence Államtitkár Úrtól, hogy szerint e
ezek a mentősök nem mondanak igazat ?

Két mentős hozzászólása a témához :

„Érdekesek ezek a számok. Én személy szerint meg is elégednék azzal az összeggel, amit a médiána k

hazudnak. A 460 ezres fizetés felét keresem 10 év munkaviszony után, diplomás bérként (F kategória) !

Úgyhogy vagy hazudnak, vagy követelem, hogy a Rétvári által közölt összeget utalják át minde n

hónapban a számlámra! Mert ha igazat mond, akkor ugyebár ennyi jár! ”

„Ha annyit keresnék az OMSZ-nál, Akkor nem részállásban lennék! Meg még másik 3 helyen! ”

Budapest, 2018 . március 14 .
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